

卫理公会以萨迦守望者 9-15/9/2021

九月第二个星期的祷告事项

1. 家庭

- a. 疫情带给父母许多责任上的压力。父母同时兼顾家庭和事业，难免产生许多心理压力。求神赐平静安稳的心，让父母能有智慧的应对疫情带来的变数，也有精神体力应对所要兼顾的事。
- b. 孩子长期居家生活，面对电脑上课学习，少了外出互动和娱乐。求神建立孩子们的社交能力，同时也建立心理素质，不会因为长期处在同一空间而抑郁。

2. 教会

- a. 愿神赐下合一的心，让不同宗派教会都能合一，秉持一同目标，将人带到主的面前。
- b. 求神赐教会智慧，晓得在疫情期间如何关怀社会需要，同心协力援助人群。

3. 国家

- a. 为着许多普罗大众和社会组织设立食物库，让需要人群免费索取生活必须品。愿神赐福和保守他们手所献上的一切。
- b. 为着学府复课准备祷告。为师生员工祷告，求神帮助让群众都严谨遵守标准作业程序，做好防疫措施，减低传染率。
- c. 继续为新首相、新政府祷告。求神帮助，以民为本，扶持人们，建立国家。

4. 世界

- a. 几内亚日前 (05/09) 发生军事政变。为着当地居民祷告，也为该国家的政权祷告，愿神在其中掌王权。
- b. 媒体成为现今传播资讯的工具。祷告媒体与科技可以成为祝福的工具，而且使用者有具备媒体素养，晓得如何分辨和过滤讯息。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 9-15/9/2021

Prayer items 2nd week of September

1. Family

a. The epidemic has brought a lot of pressure on parents. Parents have the responsibility to take care of family while having their career at the same time, it is therefore inevitable to experience great psychological pressure. Pray for God to give them peace of mind, so they can wisely deal with the variables brought about by the epidemic, and have the mental and physical strength to deal with the matters that need to be taken into account.

b. Under the pandemic, children live at home for a long period of time, facing computer lessons without going out for interaction and entertainment. Pray for God that the children's social skills can be built up as well as their psychological qualities, and that they will not be depressed because of staying at home for a long time.

2. The Church

a. May God give the churches a heart of unity, so that different denominations of churches can be united in Christ, uphold the same goal, and lead people to the Lord.

b. Pray for the wisdom of the church to figure out the proper way to care for social needs during the epidemic and work together to help the people.

3. Country

a. We give thanks for those who set up food banks among the general public and social organizations, so that people in need can obtain daily necessities for free. May God bless those who are kind to offer and keep their good works.

b. Pray for the schools that are currently preparing to resume classes. Pray for teachers, students and staff, that they will strictly abide by the standard operating procedures (SOPs), take preventive measures, and reduce the infection rate.

c. Continue to pray for the new prime minister and the new government, to put people first, be supportive, and emphasize on establishing our nation.

4. The world

a. A military coup took place in Guinea a few days ago (05/09). Pray for the local residents, as well as the government. Above all, may God reign over His throne in the country.

b. The media has become a tool for disseminating information today. Pray that the media and technology can be a blessing to the users instead, and that they will practice distinguishing and filtering the information.

Isakhar Pengawal Methodist 9-15/9/2021

Doa minggu kedua September

1. Keluarga

- a. Wabak telah banyak membawa tekanan pada ibubapa. Mereka bertanggungjawab untuk mengurus dan menjaga keluarga sambil menjalani perkerjaannya pada masa yang sama, oleh itu tidak dapat dielakkan untuk mengalami tekanan mental yang berat. Berdoalah agar Tuhan memberi mereka ketenangan jiwa dan fikiran, sehingga mereka dapat menangani pelbagai ubah yang disebabkan oleh wabak ini, dan memiliki kekuatan mental dan fizikal untuk menangani perkara-perkara yang perlu dipertimbangkan.
- b. Di bawah wabak ini, kanak-kanak tinggal di rumah untuk jangka masa yang panjang, menghadapi pelajaran atas talian tanpa keluar untuk berinteraksi dan hiburan. Berdoalah agar kemahiran sosial anak-anak dapat dikembangkan serta kualiti psikologi mereka, dan mereka tidak akan tertekan kerana tinggal lama di rumah.

2. Gereja

- a. Semoga Tuhan memberi menyatukan gereja, sehingga denominasi berlainan dapat disatukan dalam Kristus, menegakkan tujuan yang sama, dan memimpin orang kepada Tuhan.
- b. Berdoalah agar gereja peroleh kebijaksanaan dan dapat mengetahui cara yang betul untuk menjaga keperluan sosial semasa wabak ini dan bekerjasama untuk menolong golongan yang memerlukan bantuan.

3. Negara

- a. Bersyukur untuk penubuhan bank makanan di kalangan masyarakat umum dan organisasi sosial, agar orang yang memerlukan dapat memperoleh keperluan harian secara percuma. Semoga Tuhan memberkati golongan yang berbaik hati untuk menawarkan dan memelihara pekerjaan baik mereka.
- b. Doakan sekolah-sekolah yang sedang bersiap sedia untuk memulihkan kelas. Doakan guru, pelajar dan staf, agar mereka mematuhi prosedur operasi standard (SOP), mengambil langkah pencegahan, dan mengurangkan kadar jangkitan.
- c. Terus berdoa untuk perdana menteri baru dan pemerintahan baru, supaya mendahulukan orang, menyokong dan memberi penekanan untuk membangun negara kita.

4. Dunia

- a. Rampasan kuasa tentera berlaku di Guinea beberapa hari yang lalu (05/09). Doakan penduduk tempatan, dan juga pemerintah. Yang terpenting, semoga Tuhan memerintah atas takhta-Nya di negeri ini.
- b. Media telah menjadi alat untuk menyebarkan maklumat hari ini. Berdoalah agar media dan teknologi dapat menjadi berkat bagi pengguna, dan mereka akan berlatih membezakan dan menyaring maklumat.